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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz az Újbudát érintő beruházásokkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az Építési és Közlekedési Minisztérium 270 államilag támogatott beruházást függesztett fel 2022
májusa óta. Számos beruházás érintette választókerületemet, Újbudát is.
 
A kelenföldi  Duna-parti  sétány fejlesztése még Németh Zsolt  és Simicskó István országgyűlési
képviselők  ígérete  volt  az  dél-budaiaknak.  Ennek  kialakítása  különösen  fontos  lenne  annak
érdekében, hogy új életet leheljünk a Duna-partba.
 
A szintén felfüggesztett Kelenföldi Indóház egy műemléki védettség alatt álló, 137 éves épület, ami
jelenleg méltatlan állapotban van.
 
A budai fonódó villamoshálózat II. ütemének fejlesztése szintén kiemelten fontos lenne, hogy ki
tudja szolgálni  a  -  sokszor  kiemelt  állami beruházásként  megépült  -  új  építésű lakóparkokat  és
irodaházakat.
 
Néhány hetes hír, hogy a Déli Körvasút projekt is felkerült a felfüggesztett beruházások listájára. Ez
a beruházás közvetlenül érintené a környékbeli  lakók életét  és joggal szeretnék pontosan tudni,
hogy ennek mi lesz a jövője.
 
Fentiekre tekintettel kérem a Miniszter Urat, válaszoljon a következő kérdésekre:
 
1.  Tervezik-e  a  jövőben  a  Duna-parti  sétány,  a  budai  fonódó villamoshálózat  fejlesztését,  és  a
Kelenföldi  Indóház  rekonstrukcióját?  Amennyiben  igen,  mikor  kerül  sor  ezen  beruházások
megvalósítására?



2. Hogyan terveznek a Déli Körvasút, illetve az ehhez szorosan kapcsolódó V0 projekttel?
 
Várom érdemi válaszát!
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